
 

 

 
 

GEMEENTERAAD       STAD MECHELEN 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING 

 
Indiener: Hamid Riffi (CD&V) 
 

Datum: 15 maart 2021 
 
Onderwerp vraag: AED toestellen in Mechelen 
 

Toelichtende nota 
 
Heel wat organisaties zoals scholen, maar ook de stad zelf hebben AED 
toestellen geplaatst over het hele grondgebied. 
 

Vragen 
1. Heeft de stad zicht op het aantal AED toestellen op ons grondgebied? 
2. Over hoeveel toestellen gaat het? 
3. Is er voldoende spreiding over het volledig grondgebied van Mechelen, 

dorpen en wijken inbegrepen? 
4. Heeft de stad weet van hoeveel keer deze toestellen voorbije jaar/jaren 

gebruikt zijn geweest? 
5. Heeft de stad weet van hoeveel keer deze toestellen zonder reden zijn 

geopend of gevandaliseerd zijn geweest? 
 
 

 
Hamid Riffi 
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